
 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л  № 5 

засідання постійної комісії 

з гуманітарних питань, охорони здоров’я 

та  соціального захисту населення 

 

від 04 листопада 2020 року                                                                    м.Житомир 

10-00 год. 

 

Всього членів комісії – 5: Гребенюк О.П., Гречко А.К., Фещук Л.П., Уницький 

С.О., Литвиненко А.В. 

 

Взяли участь у роботі комісії 4: Гребенюк О.П., Гречко А.К., Уницький С.О., 

Литвиненко А.В. 

 

Відсутні: 1 (Фещук Л.П.). 

 

У роботі комісії взяли участь:  

1. Оханський Юрій Миколайович – голова райдержадміністрації 

2. Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради 

3. Мельник Катерина Вікторівна – заступник голови 

райдержадміністрації 

4. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

5. Гречко Олена Борисівна – керівник апарату райдержадміністрації 

6. Собко Тарас Дмитрович - генеральний директор комунального 

некомерційного підприємства «Житомирська багатопрофільна опорна лікарня» 

районної ради 

7. Мандрик Анастасія Вікторівна – начальника відділу житлово-

комунального господарства, містобудування, архітектури, оборонної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

райдержадміністрації 

8. Кручко Ірина Петрівна  – головний спеціаліст відділу житлово-

комунального господарства, містобудування, архітектури, оборонної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

райдержадміністрації 

9. Працівники виконавчого апарату районної ради: Сидоренко Оксана 

Володимирівна 

 

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        

Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Гребенюк О.П. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибули 4 із 5 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на цьому 

засіданні комісії. 
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ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Литвиненко А.В., Уницький С.О.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ:  Про секретаря засідання у зв’язку з відсутністю на засіданні 

секретаря постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Визначити секретарем цього засідання комісії, у зв’язку з 

відсутністю на засіданні секретаря постійної комісії, депутата Уницького С.О. 

Результати голосування: 

«За» - 3 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Литвиненко А.В.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Уницький С.О.). 

   Рішення прийнято більшістю голосів від загального складу. 

 

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О. П., голова постійної комісії, який оголосив про 

наявний у нього конфлікт інтересів, оскільки працює керівником 

терапевтичного відділення №2 закладу охорони здоров’я, питання щодо якого 

розглядаються. 

 

СЛУХАЛИ: Гребенюка О. П., голову постійної комісії, який ознайомив 

присутніх із проєктом порядку денного засідання постійної комісії: 

 

1. Щодо перепрофілювання  комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

  Інформує: Собко Тарас Дмитрович - генеральний директор комунального 

некомерційного підприємства  «Центральна районна лікарня» районної ради 

 

2.  Різне. 

 

ВИРІШИЛИ: Узяти запропонований порядок денний комісії за основу та в 

цілому. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Литвиненко А.В., Уницький С.О.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

. 

СЛУХАЛИ:  Про регламент роботи засідання комісії. 

  Інформує: Гребенюк Олександр Павлович - голова постійної комісії. 

 



3 

Запропонував надати доповідачам з кожного питання порядку денного - до 

15 хвилин; для виступів, пропозицій -  до 5 хвилини;  зауважень, внесення 

поправок – до 3-х хвилини. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити запропонований регламент роботи засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Литвиненко А.В., Уницький С.О.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

Для довідок: комунальне некомерційне підприємство «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради за рішенням 35 сесії від 20.10.2020р. 

перейменоване на  комунальне некомерційне підприємство «Житомирська 

багатопрофільна опорна лікарня» Житомирської районної ради. Оскільки у 

розпорядчих документах Керівника  робіт з ліквідації наслідків медико-

біологічної надзвичайної ситуації природного характеру державного рівня, 

пов’язаної  з поширенням коронавірусної хвороби (СОVID-19), рішеннях 

районної комісії з питань техногенно-екологічої безпеки та надзвичайних 

ситуацій Житомирської райдержадміністрації та розпорядчих документах 

Керівників робіт з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації Житомирської 

обласної  державної адміністрації і Житомирської районної державної 

адміністрації вживається стара назва цього закладу охорони здоров’я, а саме: 

«Комунальне некомерційне підприємство «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради», комісія розглядає питання порядку денного 

щодо цього комунального підприємства за старою його назвою. 

1. СЛУХАЛИ: Щодо перепрофілювання комунального некомерційного 

підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради. 

  Інформує: Собко Тарас Дмитрович - генеральний директор комунального 

некомерційного підприємства  «Центральна районна лікарня» районної ради  

        Проінформував про те, що рішенням районної комісії з питань техногенно-

екологічої безпеки та надзвичайних ситуацій Житомирської 

райдержадміністрації від 02.11.2020р.  зобов’язано Генерального директора 

Комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради забезпечити виконання розпоряджень Керівника 

робіт з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації Житомирської районної 

державної адміністрації від 01.11.2020р. № 440 та від 02.11.2020р. № 441 «Про 

перепрофілювання закладів охорони здоров’я» та перепрофілювати вказаний 

вище лікувальний заклад для госпіталізації пацієнтів з гострою респіраторною 

хворобою СОVID-19, спричиненою коронавірусом  SARS-CoV-2 на 205 ліжок, 

відповідно до розпоряджень Керівника  робіт з ліквідації наслідків медико-

біологічної надзвичайної ситуації природного характеру державного рівня, 

пов’язаної  з поширенням коронавірусної хвороби (СОVID-19) від 29.10.2020р. 

№ 126 «Щодо затвердження переліку закладів охорони здоров’я, що повністю 

підлягають перепрофілюванню для надання допомоги хворим на СОVID-19» та 

керівника робіт з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації Житомирської 
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обласної державної адміністрації від 31.10.2020р. № 62 «Про 

перепрофілювання закладів охорони здоров’я». Повідомив про те. що 

Комунальне некомерційне підприємство «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради розпочало надавати медичну допомогу пацієнтам 

з коронавірусною хворобою з 07.04.2020 року - з моменту госпіталізації 

першого підтвердженого випадку, та до 04.11.2020 року всього до закладу було 

госпіталізовано 539 пацієнтів з СОVID-19. Станом на 04.11.2020 року у закладі 

перебуває 84 пацієнти, з них 57 - з підтвердженими випадками та 27 - з 

підозрою на коронавірусну інфекцію. За час карантину у закладі захворіло на 

СОVID-19 64 медичних працівника. Сказав, що визначена вказаними вище 

рішеннями районної комісії з питань техногенно-екологічої безпеки та 

надзвичайних ситуацій Житомирської райдержадміністрації та розпорядчими 

документами кількість ліжок 205 включає і 15 ліжок цілодобового стаціонару, 

які розміщені у іншому віддаленому структурному підрозділі лікарні, який 

розміщений в іншому населеному пункті (у с. Троянів – терапевтичне 

відділення №2) та не має належного забезпечення і обладнання для лікування 

пацієнтів з СОVID-19. Запевнив, що у стаціонарі лікарні уже перепрофільовано 

у інфекційні 80 ліжок, визначених для надання медичної допомоги пацієнтам з 

коронавірусною хворобою, з створенням окремого відділення для пацієнтів з 

підозрою та відділення з підтвердженими випадками, визначені маршрути 

пацієнтів, проведено зонування та впроваджено заходи інфекційного контролю;  

проводиться підготовка до перепрофілювання ще додатково 40 ліжок для 

надання медичної допомоги пацієнтам з коронавірусною хворобою, зокрема 

здійснюється забезпечення кисневою підтримкою шляхом централізованого 

постачання кисню та виносяться у окреме приміщення ліжка для реанімації та 

інтенсивної терапії - таким чином, загальна кількість ліжок може бути  

збільшена лише до 120.  Наголосив на тому, що заклад уклав договір з НСЗУ, 

створивши 4 медичні команди, та сім місяців роботи, у якості лікарні першої 

хвилі, відмічено зростання навантаження на роботу медичних команд, та вже у 

серпні 2020 року показник навантаження на 1 команду перевищив більше 20 

пролікованих пацієнтів за місяць. Сказав, що у жовтні прийнято рішення про 

створення додаткової медичної команди за результатами роботи у вересні 2020 

року, коли показник знову зріс, а за підсумками роботи у жовтні 2020 року 

персоналом 5 медичних команд проліковано 219 пацієнтів, а згідно з 

рекомендаціями НСЗУ таке навантаження передбачає створення додаткових 

медичних команд, а саме 10-11.  Наголосив на тому, що у закладі відсутня 

можливість для створення додаткових 5 команд, які мають обслуговувати 

задекларованих 205 ліжок, оскільки відсутні фахівці (інфекціоністи, педіатри, 

пульмонологи та терапевти), яких потрібно залучити згідно з нормативними 

документами для формування таких команд, а для створення додаткових 5 

команд потрібно ще 8 лікарів вказаних спеціальностей. Окрім того, у закладі не 

вистачає працівників середнього та молодшого медичного персоналу на 2 

медичні команди. Отже, на тепер у закладі збільшення кількості медичних 

команд, склад яких відповідав би вимогам договору, неможливе внаслідок 

відсутності фахівців – інфекціоністів, педіатрів, пульмонологів та терапевтів. 

Крім того, збереження багатопрофільності лікарні дасть можливість виконувати 
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закладом функції і по лікуванню хворих пацієнтів з СОVID-19 і по наданню 

іншої медичної допомоги населенню (хвороби серця, інсульти, патології 

вагітності тощо) та забезпечить функціонування поліклінічного відділення. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., заступник голови районної ради, пояснив присутнім, 

що за результатами позачергового засідання районної комісії з питань 

техногенно-екологічної безпеки та надзвичайних ситуацій Житомирської 

райдержадміністрації, засідання якої відбулось 02 листопада 2020 року, було 

вирішено перепрофілювати лікувальний заклад для госпіталізації пацієнтів з 

гострою респіраторною хворобою COVID-19, спричиненою корона вірусом на 

205 ліжок, із врахуванням 15 ліжок, що знаходяться на території Троянівської 

сільської ради, які не можуть бути задіяні для вказаних цілей. Підкреслив, що 

недоцільно перепрофільовувати весь лікувальний заклад, оскільки це потягне за 

собою низку негативних наслідків, таких як: закриття поліклінічного відділення 

тощо. Також існує велика проблема із наявністю лікарів, які можуть бути 

задіяні у  формуванні бригад для лікування хворих із коронавірусною 

інфекцією. Виходячи із вищевикладеного, Стах В.М. вніс пропозицію 

звернутися до Міністерства охорони здоров’я України, Житомирської обласної 

ради та Житомирської облдержадміністрації з наступними пропозиціями: 

Зберегти багатопрофільнісь комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради та передбачити 

120 ліжок на базі комунального некомерційного підприємства «Центральна 

районна лікарня» районної ради для лікування хворих з коронавірусною 

інфекцією. 

Оханський Ю.М., голова райдержадміністрації, підтримав таку пропозицію 

та пояснив, що рішення районної комісії з питань техногенно-екологічної 

безпеки приймалось, враховуючи рішення такої комісії обласного рівня. 

Гречко А.К., депутат районної ради, вніс пропозицію скликати позачергову 

сесію районної ради  та розглянути це питання. 

Стах В.М., заступник голови районної ради, повідомив про те, що на 

найближчу сесію це питання буде внесено. 

Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

пояснила, що відповідно до статті 47 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні»  рекомендації постійної комісії підлягають 

обов'язковому розгляду органами, підприємствами, установами, організаціями, 

посадовими особами, яким вони адресовані, про результати розгляду і вжиті 

заходи повинно бути повідомлено комісіям у встановлений ними строк. 

       За результатам розгляду постійною депутатської комісії Житомирської 

районної ради з гуманітарних питань, охорони здоров’я та соціального захисту 

населення  встановлено наступне: 

       Рішенням районної комісії з питань техногенно-екологічої безпеки та 

надзвичайних ситуацій Житомирської райдержадміністрації від 02.11.2020р.  

зобов’язано Генерального директора Комунального некомерційного 

підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради 
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забезпечити виконання розпоряджень Керівника робіт з ліквідації наслідків 

надзвичайної ситуації Житомирської районної державної адміністрації від 

01.11.2020р. № 440 та від 02.11.2020р. № 441 «Про перепрофілювання закладів 

охорони здоров’я» та перепрофілювати вказаний вище лікувальний заклад для 

госпіталізації пацієнтів з гострою респіраторною хворобою СОVID-19, 

спричиненою коронавірусом  SARS-CoV-2 на 205 ліжок, відповідно до 

розпоряджень Керівника  робіт з ліквідації наслідків медико-біологічної 

надзвичайної ситуації природного характеру державного рівня, пов’язаної  з 

поширенням коронавірусної хвороби (СОVID-19) від 29.10.2020р. № 126 

«Щодо затвердження переліку закладів охорони здоров’я, що повністю 

підлягають перепрофілюванню для надання допомоги хворим на СОVID-19» та 

керівника робіт з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації Житомирської 

обласної державної адміністрації від 31.10.2020р. № 62 «Про 

перепрофілювання закладів охорони здоров’я».  

         Комунальне некомерційне підприємство «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради, яке рішенням 35 сесії районної ради від 

20.10.2020р. перейменоване на «Комунальне некомерційне підприємство 

«Житомирська багатопрофільна опорна лікарня» Житомирської районної 

ради», розпочало надавати медичну допомогу пацієнтам з коронавірусною 

хворобою з 07.04.2020 року - з моменту госпіталізації першого підтвердженого 

випадку, та до 04.11.2020 року всього до закладу було госпіталізовано 539 

пацієнтів з СОVID-19. Станом на 04.11.2020 року у закладі перебуває 84 

пацієнти, з них 57 - з підтвердженими випадками та 27 - з підозрою на 

коронавірусну інфекцію. За час карантину у закладі захворіло на СОVID-19 64 

медичних працівника. 

         Визначена вказаними вище рішеннями районної комісії з питань 

техногенно-екологічої безпеки та надзвичайних ситуацій Житомирської 

райдержадміністрації та розпорядчими документами кількість ліжок 205 

включає і 15 ліжок цілодобового стаціонару, які розміщені у іншому 

віддаленому структурному підрозділі лікарні, який розміщений в іншому 

населеному пункті (у с.Троянів – терапевтичне відділення №2) та не має 

належного забезпечення і обладнання для лікування пацієнтів з СОVID-19. 

         У стаціонарі лікарні уже перепрофільовано у інфекційні 80 ліжок, 

визначених для надання медичної допомоги пацієнтам з коронавірусною 

хворобою, з створенням окремого відділення для пацієнтів з підозрою та 

відділення з підтвердженими випадками, визначені маршрути пацієнтів, 

проведено зонування та впроваджено заходи інфекційного контролю.  

Проводиться підготовка до перепрофілювання ще додатково 40 ліжок для 

надання медичної допомоги пацієнтам з коронавірусною хворобою, зокрема 

здійснюється забезпечення кисневою підтримкою шляхом централізованого 

постачання кисню та виносяться у окреме приміщення ліжка для реанімації та 

інтенсивної терапії. Таким чином, загальна кількість ліжок може бути  

збільшена лише до 120.  

         Заклад уклав договір з НСЗУ, створивши 4 медичні команди. За сім 

місяців роботи, у якості лікарні першої хвилі, відмічено зростання 

навантаження на роботу медичних команд, та вже у серпні 2020 року показник 
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навантаження на 1 команду перевищив більше 20 пролікованих пацієнтів за 

місяць. У жовтні прийнято рішення про створення додаткової медичної 

команди за результатами роботи у вересні 2020 року, коли показник знову зріс, 

а за підсумками роботи у жовтні 2020 року персоналом 5 медичних команд 

проліковано 219 пацієнтів. Згідно з рекомендаціями НСЗУ таке навантаження 

передбачає створення додаткових медичних команд, а саме 10-11.  

          У вказаному вище закладі охорони здоров’я відсутня можливість для 

створення додаткових 5 команд, які мають обслуговувати задекларованих 205 

ліжок, оскільки відсутні фахівці (інфекціоністи, педіатри, пульмонологи та 

терапевти), яких потрібно залучити згідно з нормативними документами для 

формування таких команд. Для створення додаткових 5 команд потрібно ще 8 

лікарів вказаних спеціальностей. Окрім того, у закладі не вистачає працівників 

середнього та молодшого медичного персоналу на 2 медичні команди. Отже, на 

тепер у закладі збільшення кількості медичних команд, склад яких відповідав 

би вимогам договору, неможливе внаслідок відсутності фахівців – 

інфекціоністів, педіатрів, пульмонологів та терапевтів. 

         Крім того, збереження багатопрофільності лікарні дасть можливість 

виконувати закладом функції і по лікуванню хворих пацієнтів з СОVID-19 і по 

наданню іншої медичної допомоги населенню (хвороби серця, інсульти, 

патології вагітності тощо) та забезпечить функціонування поліклінічного 

відділення. 

         Враховуючи викладене вище постійна комісія Житомирської районної 

ради з гуманітарних питань, охорони здоров’я та соціального захисту населення  

прийшла до висновку, що повне перепрофілювання Комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради (перейменоване на «Комунальне некомерційне підприємство 

«Житомирська багатопрофільна опорна лікарня» Житомирської районної 

ради»)  у заклад для госпіталізації пацієнтів з гострою респіраторною хворобою 

СОVID-19, спричиненою коронавірусом  SARS-CoV-2,  (на 205 ліжок) наразі є 

неможливим у зв’язку з відсутністю фахівців (інфекціоністів, педіатрів, 

пульмонологів та терапевтів), яких потрібно залучити згідно з нормативними 

документами для формування  додаткових команд для лікування пацієнтів з 

СОVID-19, а отже   загальна кількість ліжок може бути  збільшена лише до 120, 

та   

ВИРІШИЛА:  

1. Звернутися до Міністерства охорони здоров’я, Житомирської обласної 

ради, Житомирської обласної державної адміністрації  та Управління охорони 

здоров’я Житомирської обласної державної адміністрації щодо збереження за  

Комунальним некомерційним підприємством «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради (перейменоване на «Комунальне некомерційне 

підприємство «Житомирська багатопрофільна опорна лікарня» Житомирської 

районної ради»)  багатопрофільної діяльності та визначення за  цим закладом 

охорони здоров’я кількості ліжок для госпіталізації пацієнтів з гострою 

респіраторною хворобою СОVID-19, спричиненою коронавірусом  SARS-CoV-

2, на рівні не більше 120. 
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2. Доручити заступнику голови Житомирської районної ради направити 

листа та протокольне рішення постійної комісії до Міністерства охорони 

здоров’я України, Житомирської обласної ради, Житомирської обласної 

державної адміністрації  та Управління охорони здоров’я Житомирської 

обласної державної адміністрації. 

3. Керуючись ст. 47 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні» встановити термін для відповідного розгляду та реагування цих 

рекомендацій комісії органами, яким вони адресовані, - до 10 листопада 2020 

року. 

4. Винести питання щодо перепрофілювання КНП «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради на розгляд найближчої сесії районної 

ради. 

 Результати голосування: 

«За» - 4 (Гребенюк О.П., Гречко А.К.,  Литвиненко А.В., Уницький С.О.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались»- 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ:  Різне. Пропозицій до розгляду у «Різному» не надходило. 

 

       Зауважень, заперечень та пропозицій щодо роботи комісії не надходило. 

 

Засідання комісії оголошено головуючим закритим. 

 

 

 

Голова  постійної комісії                                                      О. ГРЕБЕНЮК 

 

Секретар засідання                                                                  С.УНИЦЬКИЙ  

 

 

 


